
Radny Jarosław Geisler zwrócił się o przeprowadzenie remontu przejazdu
kolejowego w Rudziczce na ul. Woszczyckiej

Radny Jarosław Geisler zwrócił się o przeprowadzenie remontu przejazdu kolejowego w Rudziczce na ul.
Woszczyckiej. Płyty betonowe znajdujące się pomiędzy szynami kolejowymi są w bardzo złym stanie
technicznym.
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